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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag:	vergadering	12	Maart	2013	
 

 

Aandachtspunt:	
 Schepen  Philippe  Vervoort  was  aanwezig  en  heeft  vragen  en  aandachtspunten  voor  de  gemeente 

genoteerd. 
 

Agenda:	
De  AV  van  de  Dorpsraad  Neerijse  heeft  plaats  gevonden  op  DINSDAG  12  Maart  2013  om  20.10u  in 
Pastoriewoning in de Dorpstraat te Neerijse. 
 

1/ Verwelkoming nieuwe kandidaat AV  
2/ Bespreking verslag Dorpsraad 11/12/2012 (te bekijken op www.bloggen.be/dorp_neerijse) 
3/ Financieel overzicht 
4/ N253 
5/ Vraag van inwoner Neerijse 
6/ Neires Kermes 
7/ Varia 

Aanwezig:	
Patrick Platton  (voorzitter), Guido Wyseure  (verslag),  Jean‐Pierre De Groodt, Carina Vercammer, Dirk Aerts, 
Koen Derom, Mark Arnalsteen, Jurgen Joos, Peter Singulé , Lut Vanachter, Peter Hellemans, William Blomme en 
Philippe Vervoort (schepen) 

Verontschuldigd:	
Marie‐Therese Claes, , Bruno Keyngnaert, Lieve Claes, Lieva Rosseel, Geert Lissens. 
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0/	Verwelkoming	schepen	
De voorzitter verwelkomt schepen Philippe Vervoort. Phillipe verontschuldigt de nieuwe burgemeester Danny 
Vangoedsenhoven, die de verantwoordelijkheid voor dorpsraden opneemt, maar die niet kon aanwezig  zijn. 
Het nieuwe bestuur vond het gepast om Philippe als schepen woonachtig te Neerijse af te vaardigen. 

1/	Verwelkoming	nieuwe	kandidaat	AV		
De heer William Blomme wonende te Neerijse wordt verwelkomd door de voorzitter, stelt zich voor en wordt 
unaniem aanvaard als nieuw lid; 

2/	Goedkeuring	verslag	25	September	2012	
 
Het verslag werd goedgekeurd. Op te merken valt dat ondertussen de locatie voor de vergadering van vandaag 
gewijzigd is.  

3/	Financieel	overzicht	
De penningmeester en de voorzitter geven een overzicht van de zicht‐ en de spaarrekening 

4/	N253	
Vrij onverwacht is plots beweging gekomen in dit dossier. De eerste fase; de onteigening van woningen (29 in 
totaal)  is  ingezet.  Schepen  Philippe  Vervoort  geeft  toelichting.  Op  de  web‐site  van  de  gemeente  is meer 
informatie  te  vinden  over  de  eerste  fase  en  over  het  algemeen  tijdsverloop  van  de  onteigeningen.  De 
gemeente hecht zeer veel belang aan de communicatie en het begeleiden van de betrokkenen. Vooral voor 
oudere bewoners is een onteigening een ingrijpende ervaring en wordt gezocht van uit de sociale diensten om 
deze optimaal te begeleiden. Het onteigenen van woningen en voortuinen (latere fase) in Korbeek‐Dijle tot en 
met Loonbeek zal vermoedelijk tot 2018 duren. Ondertussen zouden de werken kunnen starten vanaf Korbeek‐
Dijle  (en nadat de onteigening van woningen en voortuinen aldaar klaar zijn) en zich opwerken via Neerijse tot 
en  met  Loonbeek.  De  dorpsraad  zal  dit  dossier  opvolgen  en  heeft  ook  een  vertegenwoordiger  in  de 
verkeersraad. 

5/	Vraag	bewoner	Neerijse	
 
Twee vragen werden gesteld: 

1) Verbetering van de omstandigheden rond de bushalte Neerijse kapel. De  halte heeft nauwelijks plaats 
om te staan is moeilijk bereikbaar  

2) De ruikhinder  in Wolfshaegen rond Ter Meeren. Het verzorgingtehuis  loost naar de riolering waarbij 
deksels van de riolering geen geurafsnijding hebben. 
 

Beide punten werden genoteerd door schepen Philippe Vervoort en zal hierover feedback verschaffen. 

6/	Neires	Kermes	
Met  verwijzing  naar  de  verslagen  van  de  voorbereidende  vergaderingen.  Volgende  Kermes‐vergadering  25 
maart huize Kamstraat 11. 
Belangrijke aandachtspunten: 

‐ Minivoetbal toernooi 4 mei 
‐ 4 mei is terzelvertijd de opening van het Mountainbike pad ( maar vooral in de voormiddag) 
‐ Neerijse zingt + Yves Seghers, kinderen <12 jaar gratis, voorverkoop 3€, aan de kasse 4 € ( envelop met 

22 kaarten, indien 20 verkocht zijn er 2 voor de verkoper) 
‐ Op zondag wandeling naar de Kroon 
‐ Groep: Gypsies 
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‐ Tractor rondrit 
‐ Ponny‐ritten voor de kleintjes 
‐ Borden aan te vragen voor de gewestweg en op gemeentewegen 
‐  Krant in voorbereding met interviews  

o Klaar op 10 april 
o Bussen 20‐21 april (14 dagen voor de Kermes)  

6/	Varia	
1) Verenigingen in beweging 

Dit punt werd eerst behandeld  tijdens de  vergadering.  Sander Michiels, KHLeuven,  gaf  toelichting over een 
project dat 6 weken oefeningen uitvoert onder begeleiding, gevolgd door 6 weken individueel. De bedoeling is 
dat 50+ers hun  conditie  verbeteren op  een  verantwoorde wijze. Dit past  in het  eindwerk  van 2 KHLeuven‐
hogeschool studenten. 

2) Electrische fietsen voor Ganspoel werknemers 
Guido meldt als vertegenwoordiger in de verkeersraad dat er een plan in studie is om de 300 tal werknemers 
Ganspoel aan te sporen door middel van electrische  fietsen naar het  instituut  te gaan werken. Hierbij zullen 
ook trajecten via en van en naar Neerijse ingeschakeld worden.  
 
 
 
 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
 
 
Goedgekeurd op dorpsraad 11 Juni 2013 


